
Hillatien Vanhempainneuvoston kokouksen muistio 

Hillatien koulu 

Hillatie 6 

98100 KEMIJÄRVI 

Opettajanhuone 

Aika: Keskiviikkona 23.5.2018 klo 18.00 

Paikalla: Ilpo Tervonen, Satu Rytilahti, Tanja Ojala, Päivi Peltoniemi, Päivi Hyypiö, Anna 

Latvakoski, Aino Salo, Pirkka Aalto ja Eeva Remes (sihteeri) 

 

Aihe: Keskusteltiin kouluverkkosuunnitelmasta rehtori Ilpo Tervosen alustuksen pohjalta.  

Lapsimääräennuste on laskeva, eikä tarvetta kolmelle koululle ole.  Ulkopuolisen konsultin 

laatiman selvityksen mukaan peruskoululaisten määrä on vähentynyt  -5,3% vuosina 2000-

2016. Oppilasmäärän on arvioitu vähenevän -2,1% 2018-2032.  

Keskustelua aiheesta 

"Mikään ei tue syntyvyyden kasvua nykyisessä taloudellisessa tilanteessa--> 

pienemmät ikäluokat"  

"Toivotaan kauaskantoisia ratkaisuja"  

"Mitä tapahtuu tyhjiksi jääville kiinteistöille" 

"Kaikki päiväkodit pysyisivät ennallaan, Jyvälänpuistoon uusi lisärakennus" 

Keskusta-kampus mallia puoltaa mm. 

"Oppilaiden koulumatkan pituuteen ratkaisuna pitkä silta voisi olla rajana koulukyydille" 

" Muissa malleissa Hillatien koulu saisi lisää väkeä, muttei lisää tiloja, seurauksena huutava 

tilanpuute!" 

"Fyysisesti omien opetussiipien edut eri kehitysvaiheille" 

" Piha-aluiden yhteinen käyttö, isot ja pienet oppilaat yhdessä, lisää yhteisöllisyyttä" 

"Tällä hetkellä runsaasti yhteisiä opettajia , jotka reissaavat koulujen väliä" 

"Tasavertainen opiskelumahdollisuus toteutuu mm. valinnaisaineet paranevat"  

"Julkinen bussiliikenne saadaan toimivammaksi, kun yksi iso koulu" 

 

 


